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ПРИШТИНА - Известилац Савета Европе Дик Марти изјавио је да будућност Косова не
може да се гради без суочавања са прошлошћу и да његов извештај није против, већ за
Косово и, пре свега, за оне који желе да живе у правно уређеном друштву. „Не може се
изградити будућност Косова док се не суочи са прошлошћу”, рекао је Марти у интервјуу
швајцарском листу „НЗЗ ам Зонтаг”, чије делове данас преноси „Коха диторе”.

  

Марти је казао да је изненађен ођеком његовог извештаја и да га није очекивао у мери
какву је попримио. „Не у оволикој мери. Карла дел Понте, бивша тужитељица Хашког
Трибунала за ратне злочине, али и неколико новинара, су говорили о овим злочинима,
али можда је мој извештај свеобухватнији и детаљнији”, рекао је Марти.

  

Он је на констатацију новинара да је новина његовог извештаја то што директно
оптужује бившег команданта ОВК-а и садашњег премијера Хашима Тачија за злочине
одговорио да се Тачијево име „спомиње у многим полицијским извештајима, па с тога је
било немогуће да се он игнорише”.

  

Марти је истакао да му није била намера да утиче на изборни процес на Косову, али је
додао да није изненађен што је било неправилности у региону „где је Тачи моћан”.

  

Он је нагласио да овај извештај не говори о томе да је Тачи директно био умешан у
злочине, али је додао да се у структурама организованог криминала ништа не догађа
„без знања шефа”.

  

Марти је добио полицијско обезбеђење, али томе, како тврди, не придаје значај и да
слободно путује до куће, у кантону Тићино, у Швајцарској.
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